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 شکایت از رسایی در دادگاه روحانیت
وکیل علی اکبر ناطق نوری گفت: علیه حمید رسایی در دادگاه 
ویژه روحانیت طرح شکایت کردیم و اقدامات بعدی هم از حیث 
تعقیب ایش��ان در حال پیگیری اس��ت.علی اصغر نیک نهاد، در 
گفت وگو با ایلنا گفت: به عنوان وکیل ناطق نوری علیه رسایی 
در دادگاه ویژه روحانیت طرح شکایت کردم، دستور ثبت صادر 
شده و شعبه رسیدگی کننده نیز تعیین شده و اقدامات بعدی هم 
از حیث تعقیب ایشان در حال پیگیری است. این در حالی است 
که  چندی پیش رسایی با انتشار مطلبی در صفحه ای در توئیتر، 
ادعا کرده که اکبر طبری با سابقه عضویت در  گروهک منافقین 
در زمانی که بش��ارتی وزیر کش��ور بوده، با اصرار ناطق نوری و 
بدون نیاز به اس��تعلامات رایج از مراکز امنیتی، به فرمانداری 
شهرستان نور منصوب می شود و در نیمه دهه 7۰ باز با همان 

لابی به قوه قضائیه کوچ می کند. 

ابوطالبی از مشاوره روحانی استعفا داد
 حمید ابوطالبی مش��اور رئیس جمهور از اس��تعفای خود از این 
س��مت خبر داد.به گزارش ایس��نا، حمید ابوطالبی در حس��اب 
کاربری خود در توئیتر نوش��ت: با س��پاس فراوان، استعفای خود 
از س��متِ »مش��اوررییس جمهور« را تقدیم ریاس��ت محترم 

جمهوری کرده ام.

دستگیری کلاهبردار ۶۰۰ میلیارد تومانی
 جانش��ین پلی��س بین المل��ل ناجا از اس��ترداد یکی از مجرمان 
اقتص��ادی به کش��ور خبر داد.به گ��زارش ایلنا، کاظم مجتبایی 
افزود: این متهم از سال ۲۰۱۶ حدود 4 سال پیش تحت تعقیب 
بود.وی با اشاره به اتهامات این متهم ادامه داد: این متهم به جرم 
کلاهبرداری و خیانت در امانت تحت تعقیب بود.جانشین پلیس 
بین الملل ناجا خاطرنشان کرد: این فرد در این مدت به ۵ الی ۶ 
کش��ور س��فر کرده بود و ما او را در ردیابی هایمان تحت تعقیب 
قراردادیم و توانستیم با هماهنگی خوبی که با پلیس بین الملل 
داشتیم این متهم را در کشوری که پناه گرفته بود شناسایی و 
دستگیر و به کشور برگردانیم. مجتبایی خاطرنشان کرد: این فرد 
حدود ۱۲۰ میلیون درهم برابر با ۶۰۰ میلیارد تومان از یکی از 
شرکت های دولتی کلاهبرداری کرده بود.وی با اشاره به فرآیند 
استرداد مجرمان به کشور تصریح کرد: فرآیند استرداد مجرمان 
به ویژه مجرمانی که میزان کلاهبرداری ش��ان بالاست فرآیند 
سخت، پیچیده و مشکلی است و ما توانستیم با ردیابی و رصد 

اطلاعاتی و اقدامات عملیاتی این کار را انجام دهیم.

مجلس آماده بروزرسانی قوانین ناجا 
 محمدباقر قالیباف رییس مجلس با تش��کر از عملکرد نیروی 
انتظام��ی ب��ر ضرورت توجه بیش��تر به ارتق��ا و تقویت این نیرو 
تاکی��د ک��رد و گفت: مجلس آمادگی لازم برای به روز رس��انی 
قوانی��ن مرتب��ط با مأموریت های ناج��ا را دارد.به گزارش ایلنا، 
اش��تری در دیدار با  محمدباقر قالیباف ضمن ارائه گزارش��ی از 
وضعیت انتظامی- امنیتی کشور، گفت: با هدایت های داهیانه 
مقام معظم رهبری، هوشیاری دستگاه های امنیتی و انتظامی 
و همچنین همکاری بسیار خوب مردم، وضعیت امنیتی کشور 
مطلوب است.وی به ضرورت توجه مجلس یازدهم به معیشت 
مردم و نیز مقابله جدی با قاچاق کالا در راستای اجرایی شدن 

جهش تولید در کشور اشاره کرد. 

به دنبال غرامت قربانیان هواپیمای اوکراینی
 رئیس سازمان قضایی نیروهای مسلح گفت: به صورت ویژه 
پیگی��ر پرداخ��ت غرامت و خس��ارت ب��ه خانواده های قربانیان 
هواپیمای اوکراینی هستیم و در این زمینه درخواست برگزاری 
نشستی با رئیس جمهور هم ارائه شده است تا مشکلات موجود 
برای پرداخت این خسارات برطرف شود.به گزارش ایلنا، بهرامی 
گفت: به مناسبت هفته قوه قضاییه میزبان 4۱ خانواده از قربانیان 
حادثه هواپیمای اوکراینی بودیم که در فضایی صریح و شفاف 
به بیان مسائل و دغدغه های خود پرداختند که البته با توضیحات 
مس��ئولان سازمان، بسیاری از نگرانی های این خانواده ها رفع 
و این جلس��ه منجر به ثبت ۸۱ ش��کایت خانواده های قربانیان 

برای رسیدگی به این حادثه شد.

تقویت اسراییل باخروج آمریکا از برجام 
 نتانیاه��و از تصمی��م ترام��پ برای خ��روج از برجام دفاع کرد.

ب��ه گ��زارش ایلنا از عاروتص ش��وآ، بنیامی��ن نتانیاهو با تمجید 
از تصمیم ترامپ برای خروج از برجام مدعی ش��د: این توافق 
ی��ک تواف��ق بی فای��ده بود. بعد از خروج آمریکا از برجام، امنیت 
ما تقویت ش��د.وی مدعی ش��د: ما مصمم هس��تیم ایران را که 
وع��ده داده اس��ت ک��ه ما را به عن��وان تنها دولت یهودی حذف 
کند، از س��اخت تس��لیحات اتمی باز داریم. وقت آن رس��یده که 
اکنون کشورهای مسئولیت پذیر به آمریکا ملحق شوند و ایران 

را تحریم کنند.

تصدی گری دولت باعث بهم ریختگی بازار 
 نماین��ده ی��زد در مجلس گف��ت: تصدی گری دولت در اقتصاد 
باعث بهم ریختگی و افزایش قیمت در بازار شده و اگر دولت 
به تصدی گری خود در این حوزه پایان دهد قطعا وضعیت بازار 
بهتر خواهد ش��د. محمد صالح جوکار در گفت وگو با فارس، با 
اشاره به تلاطم پیش آمده در بازار به ویژه در حوزه مواد غذایی 
گفت: امروز قیمت مرغ به کیلویی بیش از ۲۰ هزار تومان رسیده 
و در ش��هری مثل یزد بزرگ ترین مرکز تولید تخم مرغ اس��ت، 

این محصول یافت نمی شود.
وی اف��زود: این وضعیت نتیجه عملکرد ضعیف دس��تگاه های 
نظارتی است که ما شاهد این جهش قیمت ها و همچنین نبود 
کالا در بازار هستیم.نماینده یزد گفت: دولت با تصدی گری خود 
در حوزه اقتصاد به دنبال افزایش قدرت خود است نه خدمت به 
مردم. اصلًا این وضعیت به نفع مردم نیست و موجب تحمیل 

ضرر و زیان به مردم می شود.

سياسي

رییس قوه قضاییه گفت: مس��ئله مبارزه با فس��اد امری مقطعی 
نیس��ت؛ بلکه امری مس��تمر اس��ت که به صورت پیگیر دنبال 

می شود.
سیدابراهیم رییسی در جلسه شورای عالی قوه قضاییه با اشاره به 
بیانات رهبری که در ارتباط تصویری با رییس و مسئولان عالی 
قضایی و همچنین رؤس��ای کل دادگس��تری های سراسر کشور 
ایراد شد، با یادآوری موضوع تحول، اظهار کرد: همه بخش های 
ق��وه قضایی��ه بای��د در تحول نقش آفرینی کنند تا جریان تحول 
برای مردم ملموس ش��ود و مردم، مس��ئولان و همکاران در قوه 

قضاییه احساس کنند که تحول در حال ایجاد است.
وی با اشاره به تاکیدات رهبر انقلاب در رابطه با رویکرد مبارزه 
با فساد در قوه قضاییه گفت: مسئله مبارزه با فساد امری مقطعی 
نیس��ت؛ بلکه امری مس��تمر اس��ت که به صورت پیگیر دنبال 

می شود.
رییس قوه قضاییه تصریح کرد: دادسراها و شعبی که پرونده های 
اقتصادی را رسیدگی می کنند و دادگاه هایی که در امر مبارزه با 
فس��اد اقتصادی، پرونده هایی را مورد رس��یدگی قرار می دهند، با 
قوت باید کار خودش��ان را ادامه دهند و بر اس��اس تاکیدات رهبر 
معظم انقلاب، حق و عدالت، محور کار آن ها در تصمیم سازی 

و تصمیم گیری و پیگیری و اقدام باشد.
رییسی افزود: همه بخش های دادسرایی و دادگاهی به ویژه در 
تهران که مرکزیت این رس��یدگی وجود دارد، باید کارش��ان را با 

قوت دنبال کنند.
وی با تاکید بر اینکه مس��ئله رس��یدگی به مفاس��د اقتصادی امر 
موس��می، مقطعی و تش��ریفاتی نیست، بلکه امری واقعی است 
ک��ه هم��واره باید ب��ا قوت ادامه یابد تا س��لامت نظام اداری در 
کش��ور  را تضمین کند، گفت: بدون تردید لازمه مبارزه با فس��اد 
اقتصادی، سلامت درون دستگاه قضایی است و ارتقاء سلامت 
درون دستگاه قضایی و حفظ سلامت آن یک الزام است که به 

هیچ عنوان نباید از آن غفلت کرد.
رییس قوه قضاییه خطاب به کارکنان و قضات دستگاه قضایی، 
اظهار کرد: هرگونه ناسلامتی در دستگاه قضایی باید بزرگ تلقی 

گردد و نسبت به آن عکس العمل مناسب نشان داده شود.
رییس��ی حفظ س��لامت دس��تگاه عدلیه را یک الزام و ضرورت 
دانس��ت و بیان داش��ت: لازمه موفقیت آمیز بودن مبارزه با فساد 
آن اس��ت که س��لامت اداری و س��ازمانی دستگاه قضایی کاملا 

حفظ و تضمین شود.
وی با خاطرنشان کردن تاکید رهبر انقلاب در ارتباط با گزارشگران 
و اعلان کنندگان فساد و ناهیان از منکر گفت: ناهیان از منکر 

باید بدانند نظام حقوقی کشور پشتیان آن هاست.
رییسی با اشاره به دستورالعمل نحوه مشارکت و تعامل نهادهای 
مردمی با قوه قضاییه ادامه داد: سازوکار حقوقی و قانونی حمایت 
از گزارش��گران فس��اد در این دس��تورالعمل پیش بینی و ساختار 

حقوقی مبتنی بر قانون تهیه و ابلاغ شد.
وی با تاکید بر اینکه همکاران در قوه قضاییه این دستورالعمل 
را با دقت مورد توجه قرار دهند و تقسیم کار در مورد آن صورت 
گیرد، تصریح کرد: دس��تورالعمل و همه بندهای آن مس��تند به 

قانون و مبتنی بر قوانین مصوب است.
رییس قوه قضاییه یادآور شد: گزارشگران فساد و ناهیان از منکر 
مورد حمایت قرار می گیرند و به لحاظ حقوقی و قضایی مجموعه 
قضایی حامی آن هاست و هیچکس نباید متعرض آن ها شود و 

اقدامشان مورد حمایت و پیگیری قرار می گیرد.
وی حمایت از تولید را مورد تاکید قرار داد و افزود: هیچ کارگاه و 

کارخانه ای در کشور نباید دچار توقف و تعطیلی شود و همچنان 
که همت صورت گرفته در س��ال ۹۸ باعث ش��د که با موفقیت 
کارگاه ها و کارخانه هایی از تعطیلی و توقف حفظ شوند، با همین 

قوت نیز در سال جاری کار دنبال شود.
رییسی با بیان اینکه حفظ اشتغال و رونق و جهش تولید در دستور 
کار قوه قضاییه است، اظهار کرد: اگرچه در همه بخش های کشور 
باید اینگونه باشد، ولی در دستگاه قضایی این موضوع باید توسط 
بخش های نظارتی مثل سازمان بازرسی و دادستان ها در سراسر 

کشور با جدیت دنبال شود و امری ضروری است.
رییس قوه قضاییه خاطرنش��ان کرد: در س��ال جاری هم کمک 
دستگاه قضایی به دولتمردان و مسئولان در این میدان آن است 
که مساعدت کنند که هیچ کارگاه و کارخانه ای تعطیل نشود و 

رونق تولید در عمل و اجرا وجود داشته باشد.
رییسی با بیان اینکه وضعیت قیمت ها و بازار و لجام گسیختگی 
قیمت ها در حوزه مسکن امر قابل تحملی برای مردم نیست، بر 

پیگیری جدی مسئولین مختلف در این زمینه تاکید کرد.
وی آمادگ��ی دس��تگاه قضای��ی برای هم��کاری در این زمینه را 

یادآور ش��د و افزود: وضعیت و ش��رایط فعلی یک کار انقلابی و 
جهادی را می طلبد.

رییس قوه قضاییه ادامه داد: چند س��ال اس��ت که مسئله مسکن 
مورد بی توجهی قرار گرفته است و در حال حاضر که اقداماتی 
در حال انجام اس��ت، باید این اقدامات ش��کل جهش��ی داش��ته 
باش��د ت��ا بتواند مش��کل مردم را مرتفع کن��د و از گرفتاری های 

مردم بکاهد.
رییس��ی تاکید کرد: مردم باید احس��اس کنند که مسئله مسکن 
و قیمت های لجام گس��یخته ای که در بازار ش��اهد هس��تند، با 
کنت��رل و قیم��ت گ��ذاری و نظارت بر ب��ازار از ناحیه دولتمردان 

دنبال می  شود.
وی با اشاره به هفته حقوق بشر آمریکایی، گفت: ماهیت حقوق 
بشر آمریکایی امروز بر همه مردم آمریکا و مغرب زمین و اروپا و 
بر ملت های مستضعف عالم روشن شده است که چگونه حقوق 
انسان را ضایع و حق حیات و آزادی و عدالتخواهی و حق خواهی 
را در نطف��ه خف��ه می کن��د و مردم را آزار می دهد و قتل و غارت و 
کشتار راه می اندازد؛ ولی مدعیان حقوق انسان در آمریکا و اروپا 
نسبت به  دستگیری های گسترده در این کشورها و تضییع حقی 

که بصورت روشن صورت می گیرد، دم بر نمی آورند.
رییس قوه قضاییه تصریح کرد: آن ها تصور می کنند که می توانند 
فش��ارهایی را به ما نیز وارد کنند و س��ه کش��ور اروپایی علیه ما 
قطعنامه به آژانس و شورای حکام پیشنهاد می دهند. ما این سه 
کشور را به خوبی می شناسیم. این ها همان هایی هستند که بعد 

از شهادت سردار سلیمانی، از آمریکا حمایت کردند.
رییسی با تاکید بر اینکه باید به این کشورها بی اعتماد بود، گفت: 
موضوعی که امروز باید مورد اعتماد قرار گیرد، داشته های ملت 

بزرگ ایران است.
وی خاطرنش��ان کرد: خطایی که اتفاق افتاد، این بود که برخی 
تصور کردند با اعتماد به اروپایی ها و بی اعتمادی به داشته های 
خودمان می توانند کار را پیش ببرند؛ درحالی که باید به اروپایی 

بی اعتماد بود و به داشته های  کشور اعتماد کرد.
رییس قوه قضاییه تاکید کرد: الان هم همچنان وقت باقی است 
برای اینکه به داش��ته های بس��یاری که در کشور داریم، به ویژه 
نیروی جوان متراکم و کارآمد اعتماد کرد و یقینا اتکال به خدا و 
اعتماد به داشته ها می تواند کشور را پیش ببرد و در مقابل همه 

فتنه ها و توطئه ها حفظ نماید.

تاکید رییس قوه قضاییه بر حمایت از تولیدکنندگان: 

هیچ کارخانه ای نباید متوقف یا تعطیل شود

اخبار كوتاه

سخنگوی وزارت امور خارجه با رد انتقاداتی که برخی افراد به سند 
همکاری های جامع و راهبردی ایران و چین وارد کرده اند، تصریح 
کرد: این س��ند در راس��تای منافع دو کش��ور و سندی افتخارآمیز 

است.
به گزارش ایسنا، سید عباس موسوی در نشست خبری درباره طرح 
متوقف کردن اجرای داوطلبانه پروتکل الحاقی از سوی مجلس 
گفت:  وزارت خارجه مش��کلی برای اجرای طرح ها و لوایحی که 
قانون می ش��ود ندارد ما نظرات کارشناس��ی خود را در این زمینه 
منتقل کرده ایم و چنانکه طرحی نهایی شود، وزارت امور خارجه 
استقبال کرده و آن را اجرایی می کند. وی در باره بیانیه سه کشور 
اروپایی برای مذاکره با ایران گفت: مواضعی که اروپایی ها اخیرا 
در مورد موضوعات مختلف می گیرند را نمی پس��ندیم و مواضع 
آنها را یک مواضع مذبذبانه می دانیم. آنها در حالی که عضو برجام 

هستند و ادعا می کنند که می خواهند برجام را حفظ کنند اقداماتی 
را انجام می دهند که خلاف روح برجام است. وی گفت: راه نجات 
برجام بازگش��ت طرفین به تعهدات ش��ان است و حرکات نمایشی 
و س��یگنال های غلطی که اروپایی ها به طرفین می فرس��تند کار 
درس��تی نیس��ت و باعث حفظ برجام نمی ش��ود.وی تصریح کرد: 
کشورهای عضو برجام بهتر است آنچه که در توافق های بین المللی 
آمده را حفظ کنند و از آن کوتاه نیایند و از اتخاذ مواضع زیگزاکی 
و غیرسازنده دست بردارند. موسوی در مورد تحریم های دارویی 

گفت: تحریم های یک جانبه و ظالمانه آمریکا باعث مشکلاتی 
برای ورود دارو و کالاهای انسان دوستانه به کشور شده گفت این 
گونه کالاها نباید تحریم شوند و آنها ادعا می کند که این کالاها 
را تحری��م نکردن��د، ولی با اقدامات��ی که در حوزه مبادلات بانکی 
انجام می دهند و تهدیداتی که علیه ش��رکت های دارویی پخش 
و ترانزیت آن انجام می دهند عملا راه ورود دارو و کالاهای بشر 
دوستانه را بسته اند.وی گفت: تحریم ها و محدودیت ها را پیگیری 
کرده و حتی در دادگاه های بین المللی شکایاتی را مطرح کردیم 

و دادگاه های بین المللی رای دادند که نباید دارو  و کالاهای بشر 
دوستانه تحریم شوند و آمریکا نباید موانعی برای ورود این کالاها 
به ایران ایجاد کنند ولی متاسفانه می بیند که کماکان این موانع 
وج��ود دارد. س��خنگوی وزارت خارج��ه در مورد واکنش احتمالی 
ایران به تمدید تحریم های تسیلحاتی کشورمان در شورای امنیت 
س��ازمان ملل متحد گفت: دو س��ه اقدام ویژه طراحی ش��ده که در 
صورت لزوم در زمان مش��خص خود در مورد آن تصمیم گیری 
می ش��ود. البته امیدواریم کار به آن جا نکش��د و طرف های مقابل 
براساس عقلانیت و درایت تصمیم بگیرند و ما فکر می کنیم که 

اقدام آمریکایی ها در این زمینه به نتیجه ای نمی رسد.
س��خنگوی وزارت خارجه درباره اینکه آمریکایی ها اعلام کردند 
اگر تحریم های تسلیحاتی ایران تمدید نشود مکانیزم ماشه را با 

همراهی اروپا فعال خواهند کرد.

حل مشکلات اقتصادی از طریق مذاکره با توان داخلی ترامپ به دنبال نابودی دستاورد اوباما یعنی برجام است
استاد روابط بین الملل گفت: ترامپ سعی دارد دستاورد اصلی اوباما یعنی برجام را 
قبل از انتخابات آمریکا نابود کند. او به دنبال این است و تلاش زیادی برای نابودی 
این دستاورد و استفاده انتخاباتی از این اقدام می کند ریچارد اندرسون در گفت وگو با 
ایلنا گفت: آمریکا مدعی است که ایران تامین کننده سلاح برای بسیاری از سازمان ها 
است و ایالات متحده تمایل دارد به هر طریقی از این اقدام جلوگیری کند.این استاد 
دانش��گاه به ناتوانی اروپا در مقابله با آمریکا در موضوع ایران اش��اره کرد و گفت:  
اروپایی ها قادر به مقابله با ایالات متحده نیستند و نمی خواهند با ترامپ درگیر شوند. 

آنها می خواهند که ایالات متحده همچنان رهبری جهانی را داشته باشد تا اروپا بتواند از آن استفاده کند.اندرسون در 
مورد واکنش روسیه و چین در مقابله با تمدید تحریم های تسلیحاتی گفت:  مطمئناً آنها میتوانند حق وتوی خود را در 
شورای امنیت اعمال کنند، سفیر روسیه گفته است که مسکو از تمدید تحریم های تسلیحاتی پشتیبانی نخواهد کرد، 
روس ها و ش��اید چینی ها این کار را انجام خواهند داد تا از آمریکا انتقام بگیرند.وی در مورد بیانیه اخیر آژانس گفت: 
بسیاری از قدرت ها می خواهند تصدیق کنند که ایران در حال انجام تعهدات خود است اما مخالفان برجام سعی دارند، 

این توافق را بی اعتبار کنند.

فرمان��ده نی��روی هوافض��ای س��پاه گفت: خیلی از آقایان معتقدند که مش��کلات 
اقتص��ادی و تحری��م از طری��ق مذاک��ره و تعامل قابل حل اس��ت، بنده هم همین 
اعتق��اد را دارم منته��ی ن��ه با آمریکا و دش��منان، بلکه ای��ن مذاکره و تعامل باید با 
ظرفیت های بس��یار بی نظیر داخل کش��ور مثل دانش��گاه ها و شرکت های دانش 
بنیان باش��د. به گزارش فارس، امیرعلی حاجی زاده با اش��اره به گذش��ت ۶۰ س��ال 
از تاس��یس صنعت خودروس��ازی در کش��ور، گفت: امروز می بینیم مدیران بس��یار 
خوبی در صنعت خودروس��ازی کش��ور و وزارتخانه مربوطه حضور دارند و مصمم 

هس��تند وابس��تگی را قطع کنند. وی درباره نحوه ورود نیروهای مس��لح و س��پاه به خودروسازی گفت: کار ساخت با 
خودروس��ازان اس��ت، ما به رفع کاس��تی هایی که در صنعت خودرو دارند کمک می کنیم.فرمانده نیروی هوافضای 
سپاه با بیان اینکه در بخش های فناوری و برخی قطعات که وابستگی وجود داشته، برای بومی سازی آنها کمک 
خواهیم کرد، تاکید کرد: از س��ویی آدرس صنعت گران  و ش��رکت های دانش بنیان داخل را ما بیش��تر از دیگران 
می دانیم، در این زمینه در حال کمک به خودروس��ازان هس��تیم و بنا نیس��ت تصدی گری کنیم و وارد خودوس��ازی 

شویم، ما می خواهیم کمک کنیم.

سخنگوی وزارت خارجه به اقدامات اخير اروپا واكنش نشان داد

 بازگشت اروپا به تعهدات راه نجات برجام

عضو کمیس��یون اجتماعی مجلس با تاکید بر اینکه با 
مذاکره مخالف نیستم و معتقدم که می توان بر اساس 
حکمت، عزت و مصلحت مذاکره کرد گفت: چیزی که 
به آن اعتراض دارم، س��اختن چنین تصویری از نظام 
و مردم اس��ت. مردم هم بدانند اصلا دعوا س��ر مذاکره 
کردن و نکردن نیس��ت. بلکه دعوا س��ر این اس��ت که 
ع��ده ای می خواهن��د با قدرت و عزت س��ر میز مذاکره 
بنش��ینند و عده ای می خواهند ذلیلانه پای میز مذاکره 
بنش��یند و همه چیز را به تاراج بدهند.اردش��یر مطهری 
از جری��ان وادادگ��ی خبرداد که به دنبال چیدن قطعه به 
قطعه ی یک پازل است گفت: صندوق فرهنگیان یکی 
از قطعات این پازل است که با یک فساد گسترده ی چند 
هزار میلیاردی سبب از بین رفتن قشر عظیمی از مردم 
فرهنگی و اثرگذار جامعه بود. ابتدا آمدند با یک فس��اد 
گسترده، نا امیدی و ناراحتی را در فرهنگیان کشور بسط 

دادن��د. وی قطع��ه دوم این پازل را بی تدبیری در حوزه  
بانک ها دانست و گفت: بانک های خصوصی که بعضا 
با رانت و بدون ش��رایط قانونی لازم آغاز به کار کرده 
بودند، پول مردم را جمع و بعد نابود کردند. وی با اشاره به 
فسادهایی که مردم مشاهده کردند گفت: قطعه ی بعدی 
این پازل فس��اد گس��ترده ای بود که جریان وادادگی در 
کشور رقم زد. در حالی که مردم عادی برای دریافت یک 
وام چند میلیونی باید دست به دامان نماینده و بقیه شود 
و سرانجام هم به نتیجه نمی رسد، عده ای وام های چند 
هزار میلیاردی گرفتند و بعد هم پول مردم را به باد دادند. 
هر فسادی کردند و پول مردم را از کشور خارج کردند و 
به کشورهایی مثل کانادا پناهنده شدند. وی با تاکید بر 
اینکه عده ای در کشور زیر خط فقر باشند و عده ای دیگر 
با سرمایه های مردم در کشورهای دیگر مشغول خوش 
گذران��ی، ایجاد نارضایتی می کند گفت: قطعه ی دیگر 
این پازل فساد در پتروشیمی ها، خودروسازی، پوشک 
و س��ایر اقلام مورد نیاز و ضروری مردم بود که هر بار 
در یک بخش��ی بحران درس��ت کردند و مردم را نگران 
و مضط��رب کردند.وی گفت: قطعه ی بعدی این پازل 
را در بخش مسکن می بینیم که مسکن مهر را تعطیل 
کردند ولی خودشان هم آجر روی آجر نگذاشتند. عملا 
در این چند سال بخش مسکن و نیازهای مردم در این 

زمینه نادیده گرفته شده است.

دبی��رکل ح��زب موتلفه اس��لامی با بی��ان اینکه برجام و 
امیدهای کاذب به آن سیاس��ت بی ثمر هم تمام ش��ده 
است، گفت: دولت به دلسوزی های دلسوزان واقعی مردم 
هم بی اعتناست و این قابل قبول نیست. به گزارش فارس، 
اسدالله بادامچیان با اشاره به افزایش بی رویه قیمت کالاها 
و کاهش ارزش پول ملی و مشکلات گرانی بی حساب 
مس��کن، نرخ ارز و س��که و طلا گفت: دولت روحانی می 
خواهد این مش��کلات را حل کند ولی باید قبول کند که 
ب��ا این مدیران و سیاس��ت های ای��ن دولت، امکان حل 
مشکلات وجود ندارد. رییس بانک مرکزی هر روز وعده 
می دهد که نرخ ارز واقعی نیست و کاهش خواهد یافت 
ولی همه شاهد هستند که هرروز قیمت ها بدون دلیل بالا 
می رود. پس ایشان نتوانسته و نمی تواند ارز را سامان دهد. 
یا باید سیاست و برنامه اش را تغییر دهد و یا کار را برعهده 
دیگری بسپارد. یا وزیری که نمی تواند مشکلات تحت 
مسئولیتش را حل کند، چرا باید در همان مسئولیت باقی 
بماند؟ وی افزود: رییس جمهور در سال ۹۲ گفت چرا هر 
روز دس��ت در جیب مردم می کنیم و نصف پول مردم را 
برداشت می نماییم؟ و پرسیدند که چرا ارزش پول ملی را 
نصف کردیم؟ حالا ایشان می توانند پاسخ بدهند که چه 
تدبیری برای حل مشکلات دارند تا مردم بتوانند در صحنه 
به ایشان کمک کنند؟ بادامچیان گفت: اگر دولت، گرانی 
روزافزون کالاها را می بیند ولی نمی تواند از آن جلوگیری 

نماید و عوامل این گرانی ها را چاره نماید و نارضایتی شدید 
مردم را می بیند و به آن بی اعتناست، بگوید چه باید کرد؟ 
تمام این مشکلات از بی مدیریتی هاست. برجام و امیدهای 
کاذب به آن سیاست بی ثمر هم تمام شده است. دولت به 
دلس��وزی های دلس��وزان واقعی مردم هم بی اعتناست و 
این قابل قبول نیست. وی با اشاره به مواضع ترامپ تأکید 
کرد: موضع ترامپ در التماس برای مذاکره با ایران از روی 
واقعیت طلبی نیست. از روی عجز است. سیاست و مواضع 
ایران هم کاملا صریح است. آمریکا اگر دست از سیاستهای 
کینه توزانه اش بردارد و دارایی ها و تحریم ها را رها کند 
و از تجاوزات و تعدی ها نسبت به ایران عذرخواهی کند، 
آنگاه می ش��ود بررس��ی کرد که چه سیاستی را باید پیش 
گرفت وگرنه ایران نیازی به مذاکره با آمریکا ندارد و مگر 
در برجام کار به جایی رسید که دوباره برخی هنوز در پی 

این هستند که با مذاکره با آمریکا کاری بکنند.

بادامچيان:انتقاد عضو كميسيون اجتماعی از تبعات فساد در كشور

 گرانی ها  ناشی از سوءمديريت دولت استعده ای زير خط فقر و عده ای مشغول خوش گذرانی هستند


